

Mission Harmony – John Wen

Holy Land Tour $1^{st} - 11^{th}$ May 2023 #82961

Day	Itinerary	Overnite
1	抵達阿曼	阿曼
1/5	提前一天或中午前來的,前往水果和水鄉馬達巴,在那裡您可以看到首張	
MON	聖地地圖。繼續前往可信的摩西墓地尼波山。在酒店享用晚餐並過夜。	
	Arrive at Amman Airport in the morning	Amman
	For those coming a day earlier or arrive before noon: Visit Madaba, land of	
	fruit and water where you can see the first Holyland Map . Continue to Mt.	
	Nebo , believed to be the burial site of Moses. Dinner and overnight at the	
	hotel.	
2	佩特拉遊覽	阿巴喀
2/5	今天,您將參觀傳說中的"紅玫瑰城"佩特拉,它是擁有 2000 年歷史的以	
TUE	東地納巴泰首都,如今已成為世界奇觀之一。騎馬到 Siq。然後步行到金	
	庫,這是一座用透明岩石巧妙雕刻而成的玫瑰色紀念性建築。參觀雕刻在	
	山腰上的其他寺廟、豪宅和墓葬。遊紅海,去 Aqaba 酒店用晚餐並過夜。	
	PETRA EXCURSION	Aqaba
	Today, you will visit the fabled "Red Rose City" of Petra, the 2000 year old	
	Nabatean capital, now one of the world's wonders. Take a horse ride to	
	the Siq. Then walk to the Treasury, a rose colored monumental building	
	artfully carved out of sheer rock. Visit the other temples and tombs carved	
	into the mountainside. Transfer to hotel in Aqaba for dinner and overnight.	मा दी ज
3	死海-馬薩達-恩戈地大卫王公园-崑蘭-洗礼	耶利哥
3/5 WED	退房,越过埃拉特边境,然后驱车向北前往恩波其克 (Ein Bokek),体验	
VVED	死海涉水和漂浮。接下来参观恩戈地公园-大卫王躲避扫罗王的地方。参	
	观 Qumran 游客中心和靠近的考古遗址,然后驱车 1 小时到达 Qasr elk	
	Yahud,如果不拥挤可能会洗礼。参观耶利哥,这座被约书亚摧毁的城市	
	,也是世界上最古老的城市。在酒店享用晚餐并过夜。 	
	Dead Sea-Masada- Ein Gedi park- Qumran- Qasr elk Yahud	Jericho
	Check out, cross border Eilat and drive up north to Ein Bokek for Dead sea	
	wading and floting. We'll view the magnificent, yet tragic site of Masada from visitor center, no cable car and hiking. Next visit Ein Gedi park - the place	
	where King David was hiding from King Saul. Visit Qumran visitor center and	
	close by archeology site , then drive to Qasr elk Yahud for 1 hour, may be	
	baptism if not crowded. Visit Jericho , the city that Joshua destroyed and the	
	oldest city in the world. Dinner and overnight at the hotel.	
4	耶路撒冷舊城和花園墓	耶路撒冷
4/5	驅車前往橄欖山,欣賞城市的壯麗景色。參觀 Pater Noster 教堂、	
THU	Dominus Flevit、萬國教堂和客西馬尼園。前往錫安山,在那裡您將參觀最	
	後的晚餐室。大衛王墓、著名的聖母安息修道院、聖彼得教堂。然後乘車	
	經大馬士革門前往所羅門採石場,之後在墓園停留 1-2 小時。	



	A SOLING CO.	
	JERUSALEM OLD CITY and Garden Tomb	Jerusalem
	Drive to the Mount of Olives for a breathtaking view of the city. Visit the Pater	(near old
	Noster Church, the Dominus Flevit, the Church of All Nations and the Garden	city)
	of Gethsemane. Proceed to Mount Zion where you will visit the Room of the	"
	Last Supper. King David's Tomb, the famous Dormition Abbey, St. Peter's	
	Church. Then tour the Damascus gate, afterwards, stay in Garden tomb for 1-2	
	hours.	
5	耶路撒冷古城	耶路撒冷
5/5		11.20.000.0
FRI	進入老城區。停在耶穌醫治盲人的畢士大池邊。參觀聖安妮教堂。然後	
1 131	沿著 Via Dolorosa (十字架站 14) 從鞭毛教堂 (Lithostratos) 開	
	始,到達加爾瓦略山所在的聖墓教堂。前往摩利亞山參觀西牆。	
	JERUSALEM OLD CITY	Jerusalem
	Enter the old city. Stop at the Pool of Bethesda , where Jesus healed a blind	(near old
	man. Visit the Church of St. Anne. Then follow the Via Dolorosa (14 Station of	city)
	the Cross) starting at the Church of Flagellation (Lithostratos) to the Church of	
	Holy Sepulcher, the site of the Calvary. On to Mount Moriah to visit	
	the Western Wall.	
6	伯利恆	耶路撒冷
6/5	先遊覽拉結墓,然後參觀聖誕教堂和漫步中央市場並享用午餐,然後是牧	
SAT	羊人田野。酒店享用晚餐後主日敬拜,並過夜。	
	Bethlehem	Jerusalem
	Tour Rachel's tomb first , then, visit the Church of Nativity and Stroll central	(near old
	market place and have lunch, then, Shepherd's Fields. Sunday worship after	city)
	dinner and overnight at your hotel.	7 /
7	耶路撒冷和以拉谷	耶路撒冷
7/5	早餐後,參觀 Yad VaShem - 大屠殺博物館和以色列博物館模型城市,在	11 2 072
SUN	那裡我們將看到這本書的聖地 - 保存死海古卷的地方和第二聖殿時代的	
	耶路撒冷模型城市。我們將參觀美麗的 Ein Karem 老城區 - 施洗約翰的	
	出生地。然後我們將驅車離開耶路撒冷前往拜特古夫林和埃梅克哈以拉一	
	—大衛擊敗歌利亞的地方。晚餐並在酒店過夜。 	
	JERUSALEM and ELLA VALLEY	Jerusalem
	After breakfast, visit Yad VaShem- a museum of holocaust and Israel Museum	(near old
	+ Model city, where we'll see the shrine of the book- where the Dead Sea	city)
	scrolls are kept and the model city of Jerusalem from the second temple era.	
	We'll visit beautiful old town of Ein Karem - the birth place of John the Baptist.	
	We'll then drive out of Jerusalem to Beit Guvrin and Emek HaElla - the place	
	where David defeated Goliath. Dinner and overnight in hotel.	10.1
8	加利利地區	提比里亞
8/5	參觀耶穌在登山寶訓的美麗教堂,耶穌在聖彼得和塔加的首要教堂,在那	或拿撒勒
MON	里耶穌餵飽多人的餅和魚奇蹟。繼續前往迦百農,您將看到一座四世紀的	
	猶太教堂和聖彼得故居。乘船遊覽加利利海。繼續前往迦拿,耶穌在那裡	
	將水變成酒。夫妻將在迦拿教堂更新他們的婚姻誓言。下一站是拿撒勒,	



	是在這裡,天使加百列出現在瑪麗面前,耶穌在這裡度過了他的童年。參	
	觀天使報喜堂。返回酒店享用晚餐並過夜。	
	GALILEE AREA	Tiberias or
	Visit the Beautitudes Church where Jesus preached the sermon on the mount,	Nazareth
	the Church of the Primacy of St. Peter and Tabgha where Jesus performed the	
	multiplication of the loaves and fish. Continue the Capernaum where you will	
	see a 4 th century Sygnagogue and St. Peter's House. Take a boat ride on	
	the Sea of Galilee . Continue to Cana where Jesus changed the water in to	
	wine. Couples will renew their marriage vows in the Church of Cana. Next stop	
	is Nazareth. It is here where the Angel Gabriel appeared before Mary and	
	where Jesus spent his boyhood. Visit the Church of the Annunciation . Return	
	to your hotel for dinner and overnight.	
9	戈蘭高地	提比里亞
9/5	在酒店早餐後,我們將驅車向北前往巴尼亞斯自然保護區——耶穌在這裡	或拿撒勒
TUE	問他的門徒:「人們說人子是誰?」。我們將繼續參觀但族在司師時期佔領	
	的今日但族自然保護區。我們將繼續前往美麗的戈蘭高地,攀登本塔爾	
	山,縱覽以色列(戈蘭、加利利和約旦河谷)、敘利亞(遠眺風景如畫的	
	大馬士革)和黎巴嫩。晚餐並在酒店過夜。	
	Mt. Ben-Tal	Tiberias or
	After breakfast at hotel, we'll drive north to Banias Nature reserve- it was here	Nazareth
	that Jesus asked his disciples, "Who do people say the Son of Man is?". We'll	
	continue visiting Dan Nature reserve, which was captured by the Tribe of Dan	
	during the Judges period. We'll continue to beautiful Golan Heights, climbing	
	Mt. Ben-Tal for overview Israel (Golan, Galilee and Jordan Valley), Syria	
	(Damasques in a good sight day) and Lebanon Dinner and overnight at hotel.	
10	海法 - 凱撒利亞-約法	約法
10/5	參觀第三大城市海法的迦密山。繼續參觀巴哈伊神殿和花園。驅車前往希	
WED	律大帝建造的凱撒利亞,彼得在那里為百夫長哥尼流施洗。參觀羅馬圓形	
	劇場、渡槽和許多其他遺址。下一站是約法,它和威尼斯、熱那亞一樣,	
	是時代的大港。夜遊雅法重建的藝術家區。在您的酒店享用晚餐並過夜。	
	HAIFA – CAESAREA – JAFFA	Jaffa
	Visit Mount Carmel in Haifa, Israel's third largest city. Continue to See	Jana
	the Baha'l Shrine and Gardens . Drive to Caesarea , built by Herod the Great,	
	where the Peter baptized the centurion Cornelius. See the Roman	
	Amphitheater, Aqueduct and many other ruins. Next stop is Jaffa, which like	
	Venice and Genoa, is a great port of the times. Walk through Jaffa's	
	reconstructed Artist's Quarter in evenings . Dinner and overnight at your hotel.	
11	海法港	
11/5		
THU	早餐後日遊約法,午餐後再驅車沿海前往海法港,17:00 登上游輪。	
	Jaffa- CAESAREA – Haifa	Cruise
1	After breakfast, tour Jaffa in the morning, after lunch, drive to Haifa port to	0. 0.50
	board the cruise ship at 17:00.	
	1 search the draise simple 17 root	1



Optional cruise from Haifa to Ephesus, 5/11(8 pm) to 18(8 am), Cost: Inside@\$600;Ocean@\$800; Balcony @\$1000, add additional tax and tips: ~\$200. https://www.vacationstogo.com, enter deal #31991

FastDeal # 31991

7 nights departing May 11, 2023 MSC Cruises | MSC Musica



Brochure Inside	\$1,199	Brochure Oceanview	\$1,579
Our Inside	\$599	Our Oceanview	\$789
You Save	50%	You Save	50%
Brochure Balcony	\$1,979	Brochure Suite	\$3,759
Our Balcony	\$989	Our Suite	\$1,879
You Save	50%	You Save	50%

Click for additional rates: Singles

Email or Print this FastDeal

Prices are in US dollars, per person, based on double occupancy. Prices are subject to change without notice by cruise lines until a deposit has been made, and must be reconfirmed at time of booking. Prices include port charges but do not include airfare or (where applicable) airport or government taxes or fees. Prices and promotions are for new bookings only, in accordance with cruise line policies. Click any price to convert to other currencies.



Date	Port	Arrive	Depart
Thursday, May 11	Haifa, Israel		8:00pm
Friday, May 12	Limassol, Cyprus	7:00am	2:00pm
Saturday, May 13	Mykonos, Greece	4:00pm	
Sunday, May 14	Mykonos, Greece		2:00am
Sunday, May 14	Athens (Piraeus), Greece	8:00am	10:00pm
Monday, May 15	Santorini, Greece	8:00am	6:00pm
Tuesday, May 16	Ephesus / Kusadasi, Turkey	8:00am	6:00pm
Wednesday, May 17	At Sea		
Thursday, May 18	Haifa, Israel	8:00am	